
                                                        Zápis ze schůze SÚ ČSJ 

 
Datum konání: 16. 5. 2017 

 

Přítomni: Michael Maier, Michal Smolař, Antonín Mrzílek, Tomáš Klíma 

Omluveni: David Křížek 

Host: Tomáš Musil 

 

Program: 

  

1. Zařazení trenéra Bic Techno – výhled (od kdy?) 

Shodli jsme se, že zatím není dostatek finančních prostředků na trenéra této LT, do budoucna 

projrvil zájem Karel Lavický. Je nutné, aby zástupci LT dali podnět, více komunikovali, podali 

informace o stavu a vývoji v LT (počet dětí, závodů, klubů podporujících tuto LT atd.), dále aby 

navrhli spolupráci, případně trenéra II. třídy. 

 

2. Směrnice o přidělování lodí Laser - žádná neexistuje - viz rozhodnutí (Bára Košťálová). 

Dohodlo se, že Směrnici pro přidělování lodí Laser, resp. její návrh, vypracuje hlavní trenér 

M.Maier. 

 

3. Přijetí Kačky Švíkové do SCM - email Mufa a přidělení lodí (Bára Švíková, Klára 

Himmelová, Michal Koštýř)??? 

Trenér SPS -T. Mrzílek doporučuje zařazení Kačky Švíkové do SCM, současně podal informaci, že 

v polovině roku 2017 budou končit v SPS Klára Himmelová (2002), Bára Švíková (2004), Jirka 

Himmel (2003) všichni zájem o Laser.  V současné době máme dva volné Lasery, které bychom 

mohli zapůjčit Báře Švíkové a Kláře Himmelové. Zájem o spolupráci a zapůjčení lodi u Michala 

Koštýře nadále trvá, problém je však jeho zájem o spolupráci s týmem, účasti na závodech v této 

LT, neustále střídá LT a nevyjádřil se jasně k Plánu SCM. Shodli jsme se, že po polovině roku 

rozhodneme o případném zařazení některých talentů do SCM. V SPS budou dále končit Anna 

Teubnerová (2003), Lukáš Wehrenberg (2002), Tomáš Mlejnek (2002), Petr Hála (2002), kteří zatím 

nejsou úplně rozhodnuti o budoucí třídě. 

 

4. Přijímání talentovaných dětí do SCM dříve, než v 15 letech a také v průběhu sezóny, nikoli 

jen na konci 

Shodli jsme se, že je nutné upravit směrnici C17 pro zařazování a vyřazování členů SCM v 

polovině sezóny, a to na základě komplexního hodnocení současných členů SCM (jejich aktivity, 

výsledků, přístupu k tréninkové a závodní činnosti). Přijetí nových členů na základě návrhu trenérů 

s přihlédnutím k výsledkové historii a vhodného somatotypu mladého jachtaře, jasného přijetí Plánu 

SCM pro danou sezónu (ve spojení s tím, možné zapůjčení lodi na omezené období, resp. 

specifikované období). U mladších 15ti let je nutný souhlas a písemné vyjádření rodičů. 

 

5. NOZ - nominační závody u RD, RDJ, SCM - s tím související Nominace ME, MS, Výběr na 

OH. 

Předseda KVS Tomáš Musil předložil návrh Nominačních pravidel ČSJ na ME a MS ostatních tříd, 

a shodli jsme se, že nejdéle na červnovém zasedání VV je nutné schválit finální verzi tohoto 

dokumentu, stejně tak úpravu směrnice C17, aby mohla být tato pravidla účinná již na rok 2018 
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6. Nová Pravidla trenérům SÚ na Období 2017-2020. 

Dohodlo se, že Hlavní trenér M. Maier zajistí potřebný počet Pravidel na Svazu a trenéři si je 

převezmou. 

 

7. Repre oblečení Magic Marine. 

M. Maier informoval, že firma M-Brands – hlavní výrobce oblečení Magic Marine, resp. jejich 

pověřená osoba na tuto problematiku nereaguje na emaily, takže nevíme, zdali zájem ze strany 

výrobce trvá. Vzhledem k současné situaci ve financování sportovních svazů není zatím jasné, zdali 

v této kapitole bude dostatek prostředků na realizaci tohoto záměru. 

 

8. Nový vlek 1500 kg pro Laser Tým. 

Všichni vzali na vědomí informaci trenéra SCM Laser M. Smolaře o potřebě a nutnosti vybavit do 

budoucna tým novým vlekem dimenzovaným na transport motorového člunu VSR a 4 lodí Laser s 

příslušenstvím. Dohodlo se, že je nutné podstoupit tento požadavek VV a dát jej do plánu investic 

na rok 2018 a tým od příští sezóny takto vybavit. 

 

9. Člun VSR 5,4 ponechat již týmu stabilně pro dva kouče (člun ČSJ + člun Michal Smolař) 

Všichni se shodli, že člun je možné do budoucna týmu Laser ponechat, neboť Svaz má v reservě 

ještě jeden motorový člun. 

 

10. Rozdělování financí v KM - podpora LT ??? 

Všichni se shodli, že je nanejvýš nutné, aby se komunikace předsedy KM (V. Novotného) s 

ostatními členy v komisi výrazně zlepšila, neboť v rámci rozhodování o podpoře LT není přípustné, 

aby předseda rozhodoval sám bez vědomí ostatních. Současně je nutné, aby KM předložila jasný a 

zřetelný Plán podpory. Více jsme tuto problematiku neřešili vzhledem k nepřítomnosti V. 

Novotného. Tonda Mrzílek otevřel téma podporovaných LT a upozornil na to, že kromě 

podporovaných LT svazovým trenérem, jsou pro mládež vhodné též méně podporované LT RSF, C, 

a orientace na směr Q-420-470, zvláště v kategorii ženy je v současné době menší konkurence, díky 

navýšení počtu lodí na OH. 

 

11. Účast Johany Rozlivkové (spolu s Davidem Křížkem) na MSJ ISAF v Číně a její podpora. 

Shodli jsme se, že podpora Johany Rozlivkové je důležitá ve smyslu jejího profesního růstu a že její 

účast spolu s Davidem Křížkem na MSJ ISAF v Číně je žádoucí. Vzhledem k finanční rezervě KVS 

doporučujeme podporu na tuto akci ve výši 50 tisíc Kč. 

 

12. Podpora a navázání spolupráce s FTVS UK a doporučení Johaně pro studium (ve 

spolupráci s VV ČSJ)!!! 

M. Smolař podal informaci o jasném záměru Johany Rozlivkové usilovat o přijetí ke studiu na 

FTVS UK – obor trenérství. V této souvislosti je na podzim tohoto roku předjednána návštěva 

fakulty ke konzultaci o otevření této specializace a je nutná podpora ze strany VV ČSJ. Shodli jsme 

se, že studium Johany je pro další zkvalitnění trenérského kádru ČSJ velmi žádoucí. Tonda Mrzílek 
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informoval, že s FTVS v minulosti na této problematice (vzdělávání trenérů) úzce spolupracoval a v 

této souvislosti má připravenou osnovu studijního plánu. Viz příloha. 

 

13. Spolupráce se zahraničním trenérem - kolik peněz a jak účtovat? 

Předseda KVS T. Musil podal informaci, že tyto prostředky jsou ve výši 40 tis. Kč na každého 

trenéra (SpS, SCM) připraveny a na základě účetních dokladů ze strany zahr. trenéra budou 

proplaceny. Tonda informoval, že ze strany zahraničního kouče žádnou fakturu nedostává. 

Současně nás T. Musil informoval o možnosti další finanční  podpory pro každý jednotlivý tým 

(SpS, SCM) ve výši až 150 tis. Kč, které mohou být použity na soustředění týmu v průběhu letošní 

sezóny. Každý trenér předloží záměr a rozpočet této akce. 

 

14. Nominace na MSJ ISAF (Čína) 

Trenér SCM Laser Michal Smolař informoval o absolvovaných NOZ (nominační závody), které 

mezi sebou jeli Lucie Keblová a Bára Košťálová, jednalo se o EC Hyerés a MSJ L4,7 Murcia. Oba 

závody zajela výrazně lépe Lucie Keblová, která se tím nominovala na ISAF v Lar. V případě 

nominace chlapců byl jediným kandidátem Ben Přikryl, který byl automaticky na základě 

dosavadních výsledků nominován na ISAF v Lar. 

Trenér SCM 29er David Křížek nominoval posádku  Mareček+Svoboda, která dosahuje 

nejkvalitnějších výsledků z této skupiny. Dívčí posádka nebyla nominována. 

Na MSJ ISAF byl nominován v roli trenéra David Křížek,  na funkci vedoucího výpravy navrhl 

Michal Smolař asistentku trenéra SCM Laser Johanu Rozlivkovou, aby ve spolupráci s Davidem, 

který má s touto regatou značné zkušenosti, mohla získat nové znalosti z takto významné regaty. 

Všichni souhlasí s nominací na tuto regatu. 

 

V Jilemnici, dne 17. 5. 2017                                                          Zápis provedl 

                                                                                                        Michal Smolař 

 


